
Úboč 6.12.2017 

Zápis č.5 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

 které se konalo ve středu 6.12.2017 od 1930 v Hasičském klubu v Úboči. 

Přítomní: Černý Vl., Síkora V. st, Matějka V., Matějka J., Síkora V. ml, Matějka P., Zima V., Tomášek K. 

Omluvení: Haas M. 

Občané: Fišer V. ml., Adámek J., Raiser M., Blecha P., Skala Zd. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu č.5/2017 a č.6/2017 

4. Projednání úpravy cen obecních pozemků 

5. Projednání prodeje obecních pozemků 

6. Projednání nového nařízení vlády č. 318/2017 sb.-odměňování 

7. Projednání rozpočtu obce na rok 2018 

8. Různé 

9. Diskuse 

10. Usnesení 

11. Závěr 

 

1. Zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč zahájil starosta obce v 1930 hod. V úvodu 

zasedání přivítal všechny přítomné a seznámil je s navrženým programem zasedání. Navržený 

program veřejného zasedání byl osmi přítomnými zastupiteli schválen. Dále starosta navrhl 

jako ověřovatele zápisu p. Síkoru V. st. a p. Tomáška K. Rovněž navržení ověřovatelé zápisu 

byli osmi hlasy schváleni. 

2. Druhým bodem zasedání bylo projednání usnesení z posledního zasedání. K předneseným 

bodům usnesení ze zasedání nebylo z řad přítomných žádných dotazů ani připomínek. 

3. V další části zasedání bylo projednání a schválení úpravy rozpočtu č.6/2017. Starosta 

seznámil přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Dotazy k úpravě 

rozpočtu starosta vysvětlil a zdůvodnil. Po diskusi k úpravě dal starosta o této úpravě 

hlasovat. Úprava rozpočtu č.6/2017 byla dle rozpočtového opatření č.6/2017 osmi hlasy 

schválena. Zastupitelstvo bere na vědomí úpravu rozpočtu č.5/2017 na volby a dotaci na 

opravu vodovodu. 

4. Ve čtvrtém bodě zasedání zastupitelstva byla projednána prodejní cena obecních pozemků 

v intraviánu obce. Po diskusi byla osmi hlasy schválena prodejní cena 1 m2 pozemku  

za 100,-Kč. 

5. Pátým bodem zasedání zastupitelstva bylo projednání žádosti Nadace Robin Zdeny Frýbové 

ohledně odkoupení parcely č.1741/18 kat. území Úboč o výměře 80 m2. Jmenovaný pozemek 

sousedí a tvoří roh u parcely č. 25/2 k.ú. Úboč, jejímž majitelem je Nadace Robin. 



Zastupitelstvo po zvážení odsouhlasilo prodej této parcely za cenu 80 m2 x 100Kč=8000,-Kč. 

Dále byla projednána žádost p. Alžběty Jehlíkové ,Praha 10 ohledně odkoupení parcely čp. 27 

ostatní plocha v k.ú. Úboč o výměře 82 m2 a poloviny parcely č. 28/4 ostatní plocha  

v k.ú. Úboč o výměře asi 45m2 (bude upřesněno při zaměření pozemku). Oba pozemky jsou 

součástí dvora u p. Jehlíkové. Zastupitelstvo odsouhlasilo osmi hlasy prodej 127 m2 x 100Kč= 

12700,-Kč. 

6. V další části zasedání zastupitelstva byla projednávána příloha k nařízení vlády č. 318/2017sb. 

týkající se výše odměn neuvolněných členů zastupitelstev obce. Zastupitelstvo obce osmi 

hlasy odsouhlasilo dle nařízení vlády č. 318/2017 sb. od 1. ledna 2018 odměny: 

starosty:  10950,-Kč 

místostarosty:  9850,-Kč 

účetní: 6250,-Kč 

7. V sedmém bodě zasedání se zastupitelstvo zabývalo projednáním a schválením rozpočtu na 

nadcházející rok 2018. Starosta obce se zastupiteli projednal a prodiskutoval jednotlivé 

kapitoly jak příjmových tak výdajových položek připravovaného rozpočtu na rok 2018. 

Zastupitelstvo osmi hlasy schvaluje navržený rozpočet na rok 2018 na základě rozpočtového 

výhledu ve výši 2360000,-Kč příjmů a ve výši 2360000,-Kč výdajů jako vyrovnaný. 

8. V bodě různé starosta nadnesl otázku výše vodného z obecního vodovodu. Vzhledem k 

narůstajícím nákladům provozování vodovodu (cena elektřiny, cena soli, rekonstrukce 

vodovodu) navrhuje starosta navýšení ceny vodného z 20Kč za m3 na 25Kč za m3. Po diskusi 

se zastupiteli a občany byla cena 25Kč za m3 osmi přítomnými zastupiteli schválena. Platnost 

od 1.1.2018. 

Dále byla projednána žádost p. Karla Cajthamla Úboč čp.54 ohledně pokácení proschlého a 

životy a majetek ohrožujícího stromu na nádvoří pana Cajthamla. Zastupitelstvo dalo osmi 

hlasy souhlas k odstranění tohoto nebezpečného stromu.  

Starosta přednesl návrh na opravu místního vodojemu, který je po 50ti letech provozu dosti 

zchátralý. Zastupitelstvo osmi hlasy schválilo podání žádosti o dotaci z programu PSOV PK 

2018. Celkové náklady 300000kč, obec žádá o částku 210000Kč. 

9. V diskusi se hovořilo o úpravě obecního rybníčku a dále o odstranění kůrovcové kalamity. 

10. Ve 2200 hod starosta přečetl usnesení, o kterém dal hlasovat. Usnesení ze zasedání bylo osmi 

přítomnými zastupiteli schváleno. 

11. Ve 2210 starosta ukončil zasedání, poděkoval všem přítomným za účast a popřál radostné 

Vánoce a hodně zdraví do nadcházejícího roku 2018. 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Síkora V. st. .......................................... 

 Člen zast.: Tomášek K. ........................................... 

 Starosta: Zima V. ............................................ 


